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 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 1105 

 

     P R O T O K Ó Ł   Nr  IX /2007  

SESJI   RADY  GMINY  USTKA 

 
odbytej w dniu  24 sierpnia 2007 r  w  sali sesyjnej  

URZĘDU  GMINY  USTKA 

 

           Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski otworzył IX 
obrady Sesji. Po powitaniu  radnych, sołtysów  , zaproszonych gości, 
Panią Wójt i  pracowników Urz ędu  Gminy oświadczył, iŜ zgodnie z listą 
obecności  w posiedzeniu uczestniczy  12 radnych, co stanowi kworum                 
do podejmowania prawomocnych decyzji.  

 
Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 
Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 

 
      Radni spóźnieni:  Jacek Hadryś, Jolanta Kostka, Edward Sasko. 

 
Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego 

wcześniej wszystkim radnym, Przewodniczący Rady Gminy 
Waldemar Gąsiorski zaproponował zmiany w porządku obrad               
tj. w pkt. 6 wykreśla się p.pkt 18) o brzmieniu: ustalenie maksymalnej 
kwoty poŜyczek udzielanych przez Wójta Gminy Ustka w roku 
budŜetowym 2007 dla Wspólnot Mieszkaniowych                                    
na termomodernizację budynków zgodnie z wolą wszystkich  Komisji 
Rady , aby ten projekt uchwały przełoŜyć pod obrady Rady                      
na miesiąc październik lub listopad.  
W miejsce p.pktu. 18) wprowadza się punkt o brzmieniu : ustalenie 
stawki procentowej jednorazowej opłaty z tytułu wzrostu  wartości 
nieruchomości w związku z wydaniem decyzji o warunkach 
zabudowy. Do treści tej uchwały powrócimy przy omawianiu tego 
punktu. 
Pozostałe punkty pozostają bez zmian. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem do radnych                   
czy mają propozycje i wnioski  do przedstawionego  porządku obrad. 
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W związku z   brakiem   uwag do porz ądku obrad,  
Przewodnicz ący   Rady   Gminy  Waldemar G ąsiorski  
przyst ąpił    do realizacji nast ępuj ącego  porz ądku obrad.  

 
 

Porządek obrad:  
 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
  a/ otwarcie sesji, 

b/ zatwierdzenie prawomocności obrad, 
c/ przedstawienie porządku obrad, 
d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 
2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
3. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Ustka za I półrocze 

2007. 
 

4. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia 
roku szkolnego 2007/2008. 

 
5. Interpelacje i zapytania. 
 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
1) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działki Nr103 w obrębie 
geodezyjnym Dębina w gminie Ustka, 

 
2) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru 
połoŜonego w obrębie geodezyjnym Przewłoka w gminie 
Ustka, 

 
3) zmiany Uchwały Nr I/6/2002 rady Gminy Ustka z dnia                   

27 lutego 2002 roku w sprawie przystąpienia do zmiany 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego części 
wsi Przewłoka w gminie Ustka, 

 
4) udzielenia przez Gminę Ustka Powiatowi Słupskiemu pomocy                   

w przebudowie drogi powiatowej Nr 1103G Lędowo – Modła, 
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5) regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Ustka, 

 
 

6) przeznaczenia środków finansowych na pomoc zdrowotną                        
dla nauczycieli szkół prowadzonych przez Gminę Ustka oraz 
przyjęcia regulaminu gospodarowania tymi środkami, 

 
7) zmian w budŜecie Gminy Ustka na 2007 rok, 

 
8) określenia niektórych składników wynagradzania pracowników 

zatrudnionych w Publicznym Gimnazjum w Objeździe, 
 

9) określenia niektórych składników wynagradzania pracowników 
zatrudnionych w Szkole Podstawowej w Charnowie, 

 
10) określenia niektórych składników wynagradzania pracowników 

zatrudnionych w Szkole Podstawowej w Gąbinie, 
 

11) określenia niektórych składników wynagradzania pracowników 
zatrudnionych w Szkole Podstawowej Objeździe, 

 
12) określenia niektórych składników wynagradzania pracowników 

zatrudnionych w Szkole Podstawowej w Wytownie, 
 

13) określenia niektórych składników wynagradzania pracowników 
zatrudnionych w Szkole Podstawowej w Zaleskich, 

 
14) określenia niektórych składników wynagradzania pracowników 

zatrudnionych w Szkole Podstawowej w Zespole Obsługi 
Ekonomiczno – Administracyjnej szkół w Ustce, 

 
15) nadania nazw ulic w miejscowości Rowy, 

 
16) nadania nazwy ulicy w miejscowości Lędowo, 

 
17) powołania Komisji Statutowej do opracowania statutów 

sołectw   i Statutu Gminy Ustka, 
 

18) ustalenie stawki procentowej jednorazowej opłaty z tytułu 
wzrostu  wartości nieruchomości w związku z wydaniem 
decyzji o warunkach zabudowy. 
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7.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 
 
8.   Wolne wnioski i informacje.  

 
9.   Zakończenie obrad. 

 
 

Przewodnicz ący Rady Gminy stwierdził, Ŝe do dnia 
dzisiejszego nie wpłyn ęły Ŝadne uwagi do protokołu z ostatniej 
Sesji w zwi ązku z tym poddał pod głosowanie : 

 
 
 Na obrady Rady przybył radny Jacek Hadryś. 
 
 

Protokół  Nr VIII /2006  Sesji  Rady  Gminy  Ustka  odbytej  w dniu 
15 czerwca   2007 r. 

 

Głosowało  - 13 
 

Za    - 13  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie przyj ęła 
Protokół Nr VIII/2007 z dnia  15 czerwca  2007 r. 
 
 

Ad. 2.   W dalszej cz ęści obrad Przewodnicz ący Rady Gminy udzielił 
głosu Pani Wójt, która przedstawiła sprawozdanie                           
z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym obejmuj ącym 
okres działania Urz ędu od dnia 16 czerwca 2007 r. do dnia                      
23 sierpnia 2007 r. 
Treść sprawozdania stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego 
protokołu. 

 
 

Na obrady Rady przybyli radni : Jolanta Kostka, Edward Sasko. 
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Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski  zwrócił                     
się z zapytaniem czy są pytania do Pani Wójt w zakresie 
przedstawionego sprawozdania. 

 
W związku z brakiem zapytań kierowanych do Pani Wójt 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie: 

 
- Sprawozdanie Wójta z działalno ści w okresie 
międzysesyjnym obejmuj ącym okres działania Urz ędu od 
dnia 16 czerwca 2007  do dnia 23 sierpnia 2007. 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie przyj ęła 
Sprawozdanie  Wójta z działalno ści w okresie 
międzysesyjnym.  

 
 
Ad. 3. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Ustka                          

za I półrocze 2007. 
  

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- poinformowała, iŜ  informacja z realizacji uchwał była przedmiotem 
obrad jednej Komisji Rady. Następnie Pani Wójt zwróciła                               
się  z zapytaniem,  czy ma odczytywać informację w całości.  

  
 
 Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
 - zwrócił się z zapytaniem czy radni chcą by Pani Wójt odczytała 

informację z realizacji uchwał Rady. 

Głosowało  - 15 
  

Za    -  0 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się - 15 
 
Rada Gminy zaj ęła stanowisko, by Pani Wójt nie 
odczytywała  w/w informacji.  
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem, czy są  pytania                 
do Pani Wójt w zakresie informacji z realizacji uchwał. 

  
 

Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- w związku z tym, iŜ informacja ta była omawiana na jednej z Komisji 
proponuję przekazanie radnym na piśmie tej informacji. 
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- w skrócie informuję, iŜ od stycznia do czerwca 2007 , Rada Gminy 
podjęła 55 uchwał , w tym zakończono realizację 27 uchwał, a na 
bieŜąco realizowanych jest 28 uchwał. 

 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- jeŜeli nie usłyszę sprzeciwu, to rozumiem, Ŝe Rada przyjęła 
informację     z realizacji uchwał . 
 
 
W związku z brakiem głosów przeciwnych, Rada Gminy 
przyj ęła przez aklamacj ę informacj ę z realizacji uchwał Rady 
Gminy za okres od stycznia do czerwca 2007 zgodnie z zał.            
Nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
 

Ad. 4.  Informacja o przygotowaniu placówek o światowych                
do rozpocz ęcia roku szkolnego 2007/2008. 

 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- poinformowała, iŜ  informacja o przygotowaniu placówek 
oświatowych Gminy Ustka do rozpoczęcia roku szkolnego 2007/2008 
była przedmiotem obrad jednej Komisji Rady. Następnie Pani Wójt 
zwróciła  się  z zapytaniem,  czy ma odczytywać informację w całości.  

  
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
 - zwrócił się z zapytaniem czy radni chcą, by Pani Wójt odczytała 

informację o przygotowaniu placówek oświatowych Gminy Ustka                
do rozpoczęcia roku szkolnego 2007/2008 . 
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Głosowało  - 15 
  

Za    -  0 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się - 15 

 

Rada Gminy  zaj ęła stanowisko, by Pani  Wójt                              
nie odczytywała  w/w informacji.  

 
 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- zwrócił się zapytaniem, czy są  pytania do Pani Wójt w zakresie 
informacji o przygotowaniu placówek oświatowych Gminy Ustka                
do rozpoczęcia roku szkolnego 2007/2008 . 
JeŜeli nie usłyszę sprzeciwu, to rozumiem, Ŝe Rada przyjęła w/w 
informację . 
 
 
W związku z brakiem głosów przeciwnych, Rada Gminy 
przyj ęła przez aklamacj ę informacj ę o przygotowaniu 
placówek o światowych Gminy Ustka  do rozpocz ęcia roku 
szkolnego 2007/2008 zgodnie z zał. Nr 6 do niniejsz ego 
protokołu. 
 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska  Wójt Gminy Ustka  
- na ręce Pana Konarzewskiego złoŜyła podziękowanie i list 
gratulacyjny dla Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Zaleskich  za to,                 
Ŝe jako jedyna jednostka odpowiedziała na apel  i wyraziła chęć 
honorowego oddania krwi .  
Ponadto Pani Wójt złoŜyła podziękowania i listy gratulacyjne dla:  Pani 
Jadwigi Fudala , Panu Jackowi Hadrysiowi , Komendantom: Policji              
i StraŜy Granicznej,  za osobiste zaangaŜowanie przy organizacji 
imprezy promującej maskotkę gminy w sezonie letnim w miejscowości 
Rowy . 
 
 
  

Ad. 5.     Interpelacje i zapytania. 
 

 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
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Radny Henryk Tomaszewski 
- złoŜył pisemne zapytanie w sprawie udroŜnienia rowu Przewłockiego 
zgodnie z zał. Nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
 
Józef Odnoczko Sołtys wsi Zaleskie 
- podziękował za realizację wniosku dotyczącego oczyszczenia rowu                
w miejscowości Zaleskie. 
 
1. – na polnej gminnej drodze zarwał się przepust.  Brak jest  dojazdu              

do pól.  
 
2. – co dalej z kanalizacją  w Zaleskich. Czy będzie rozpoczęta w tym 

roku. 
 
 
 
Ad. 6.  W kolejnym punkcie porz ądku obrad Przewodnicz ący 

Rady Gminy przedstawił: 
 
 
 

- projekt uchwały  w sprawie uchwalenia miejscowego  
planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu dz iałki 
Nr 103  w obr ębie geodezyjnym D ębina w gminie Ustka. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty… Jacek Hadryś 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
  
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały.  
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W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr IX/78/2007 stanowi ącą załącznik  Nr 8                        
do niniejszego protokołu. 

 
 

- projekt uchwały w  sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                    
dla cz ęści obszaru poło Ŝonego w obr ębie geodezyjnym 
Przewłoka w gminie Ustka. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty… Jacek Hadryś 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

  
 

  
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr IX/79/2007 stanowi ącą załącznik  Nr 9                          
do niniejszego protokołu. 

 
 
 

- projekt uchwały  zmieniaj ący Uchwał ę Nr I/6/2002 Rady 
Gminy Ustka z dnia 27 lutego 2002 roku w sprawie 
przyst ąpienia do zmiany Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego cz ęści wsi Przewłoka              
w gminie Ustka. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty… Jacek Hadryś 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr IX/80/2007 stanowi ącą załącznik  Nr 10                    
do niniejszego protokołu. 

 
 

- projekt uchwały w sprawie udzielenia przez Gmin ę Ustka 
Powiatowi Słupskiemu pomocy w przebudowie drogi 
powiatowej Nr 1103G L ędowo – Modła. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty… Jacek Hadryś 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
 
  
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr IX/81/2007 stanowi ącą załącznik Nr 11                         
do niniejszego protokołu. 
 

 
- projekt uchwały w sprawie regulaminu udzielania p omocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych  na terenie Gminy Ustka. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty… Jacek Hadryś 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  
  
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

 
  

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały. 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 



 13

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie  podj ęła 
Uchwał ę Nr IX/82/2007 stanowi ącą załącznik Nr 12                        
do niniejszego protokołu. 
 

 
- projekt uchwały w sprawie przeznaczenia środków 
finansowych na pomoc zdrowotn ą  dla nauczycieli szkół 
prowadzonych przez Gmin ę Ustka oraz przyj ęcia regulaminu 
gospodarowania tymi środkami. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty… Jacek Hadryś 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  
  
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie  podj ęła 
Uchwał ę Nr IX/83/2007 stanowi ącą załącznik Nr 13                         
do niniejszego protokołu. 
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- projekt uchwały w sprawie zmian  w bud Ŝecie Gminy Ustka 
na 2007 rok.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty… Jacek Hadryś 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  
  
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wyŜej wymieniony projekt 
uchwały : 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie  podj ęła 
Uchwał ę Nr IX/84/2007 stanowi ącą załącznik Nr 14                         
do niniejszego protokołu. 
 

 
- projekt uchwały w sprawie   okre ślenia niektórych 
składników wynagradzania pracowników zatrudnionych                 
w Publicznym Gimnazjum w Obje ździe, 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty… Jacek Hadryś 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  
  
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie   podj ęła 
Uchwał ę Nr IX/85/2007 stanowi ącą załącznik Nr 15                         
do niniejszego protokołu. 
 

 
- projekt uchwały w sprawie okre ślenia niektórych 
składników wynagradzania pracowników zatrudnionych w 
Szkole Podstawowej w Charnowie, 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 
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Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty… Jacek Hadryś 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

 
  

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie   podj ęła 
Uchwał ę Nr IX/86/2007 stanowi ącą załącznik Nr 16                        
do niniejszego protokołu. 
 

 
- projekt uchwały w sprawie okre ślenia niektórych 
składników wynagradzania pracowników zatrudnionych w 
Szkole Podstawowej w G ąbinie.  

 

 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty… Jacek Hadryś 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania               
do przedstawionego projektu uchwały. 

 
  

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie   podj ęła 
Uchwał ę Nr IX/87/2007 stanowi ącą załącznik Nr 17                        
do niniejszego protokołu. 
 

 
- projekt uchwały w sprawie okre ślenia niektórych 
składników wynagradzania pracowników zatrudnionych w 
Szkole Podstawowej w Obje ździe. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty… Jacek Hadryś 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 
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Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

 
  

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie   podj ęła 
Uchwał ę Nr IX/88/2007 stanowi ącą załącznik Nr 18                        
do niniejszego protokołu. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie okre ślenia niektórych 
składników wynagradzania pracowników zatrudnionych               
w Szkole Podstawowej w Wytownie. 
 

 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty… Jacek Hadryś 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
 



 19

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie   podj ęła 
Uchwał ę Nr IX/89/2007 stanowi ącą załącznik Nr 19                        
do niniejszego protokołu. 
 
 

 
- projekt uchwały w sprawie okre ślenia niektórych 
składników wynagradzania pracowników zatrudnionych w 
Szkole Podstawowej w Zaleskich.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty… Jacek Hadryś 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 
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W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie   podj ęła 
Uchwał ę Nr IX/90/2007 stanowi ącą załącznik Nr 20                       
do niniejszego protokołu. 
 

 
- projekt uchwały w sprawie okre ślenia niektórych 
składników wynagradzania pracowników zatrudnionych 
Zespole Obsługi Ekonomiczno – Administracyjnej Szkó ł              
w Ustce.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

  
Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty… Jacek Hadryś 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

 
  

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie   podj ęła 
Uchwał ę Nr IX/91/2007 stanowi ącą załącznik Nr 21                       
do niniejszego protokołu. 
 

 
- projekt uchwały w sprawie  nadania nazw ulic                                 
w miejscowo ści Rowy. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

  
 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty… Jacek Hadryś 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie   podj ęła 
Uchwał ę Nr IX/92/2007 stanowi ącą załącznik Nr 22                       
do niniejszego protokołu. 
 

 
- projekt uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy                             
w miejscowo ści Lędowo. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty… Jacek Hadryś 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

 
  

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie   podj ęła 
Uchwał ę Nr IX/93/2007 stanowi ącą załącznik Nr 23                      
do niniejszego protokołu. 
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- projekt uchwały w sprawie  powołania Komisji Statutowej              
do opracowania statutów sołectw i Statutu Gminy Ust ka. 

 
 

 Waldemar Gąsiorski - Przewodniczący Rady Gminy  
- powołuje się komisje doraźną  do opracowania zmian statutów 
sołectw         i Statutu Gminy Ustka w następującym składzie: 
1. Leszek Konarzewski 
2. Wacław Laskowski 
3. Halina Lempek 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Przewodniczących Komisji               
o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji. 

 
  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty… Jacek Hadryś 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie . 

 
Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Rolnej… Bogdan śabiński  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie   podj ęła 
Uchwał ę Nr IX/94/2007 stanowi ącą załącznik Nr 24                       
do niniejszego protokołu. 
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- projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki procen towej 
jednorazowej opłaty z tytułu wzrostu  warto ści 
nieruchomo ści w zwi ązku z wydaniem decyzji o warunkach 
zabudowy. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Pani Wójt o przedstawienie 
w/w projektu uchwały. 

 
 
  

Anna Sobczuk _-  Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- do tej pory stawka planistyczna była uchwalana tylko i wyłącznie                 
na podstawie przyjmowanych przez Radę szczegółowych planów 
zagospodarowania przestrzennego dotyczących poszczególnych 
obszarów. W związku z tym, Ŝe istnieje  moŜliwość uchwalania opłaty 
planistycznej w warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu,                
o które występują właściciele gruntów rolnych  postanowiłam zwrócić                
się do Rady  z takim projektem uchwały. W związku z wydaniem 
decyzji o warunkach zabudowy i sprzedaŜy gruntów po  podziale 
wpłyną  pewne środki do budŜetu gminy. JeŜeli ktoś dysponuje działką 
, która w chwili obecnej ma przeznaczenie rolne o niskiej klasie                     
i zamierza na tym terenie wybudować dom i zmienić funkcję działki  
rolnej na budowlaną , to automatycznie wzrasta wartość nieruchomości. 
RóŜnica, która powstaje między wartością gruntu rolnego,                            
a inwestycyjnego i ustalona przez Radę stawka opłaty moŜe być 
dochodem gminy pod warunkiem, Ŝe właściciel nieruchomości                  
nie dokona inwestycji sam lecz dokona obrotu  tej nieruchomości               
i ją sprzeda. 

 
 

Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- w uzasadnieniu do uchwały jest zdanie, Ŝe opinie prawne w tej 
kwestii są podzielone. Jakie to opinie prawne są podzielone i czego one 
dotyczą. 
 
 
Radny Andrzej Zawada 
- proszę o wyjaśnienie wątpliwości np. jeŜeli rolnik jest posiadaczem             
10 ha nieruchomości rolnej i chciałby z czasem przekazać                              
tę nieruchomość swoim dzieciom, które chciałyby się wybudować.               
Jak to się ma do tej uchwały. 
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Anna Sobczuk _-  Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- opinie prawne do poszczególnych przepisów  zawsze będą 
podzielone. RównieŜ byłaby podzielona opinia prawna , gdy 
zaniechałabym egzekwowania środków z tytułu opłaty , a naleŜnych 
budŜetowi gminy. Wychodzę z załoŜenia , Ŝe po to są Sądy                         
by rozstrzygały wszelkiego rodzaju spory cywilne i administracyjne. 
JeŜeli ktoś z potencjalnych rolników nie będzie zgadzał się  z nasza 
uchwałą, zawsze moŜe ją zaskarŜyć i dochodzić swoich roszczeń. 
UwaŜam, Ŝe  warto podjąć wyzwanie . JeŜeli jest to rolnik, który 
dokonuje podziału działki tylko po to, by na niej mogło się wybudować 
dziecko, to jest to darowizna. Wydaje mi się, Ŝe nie byłoby Ŝadnej 
przeszkody, aby zaniechać poboru opłaty planistycznej. 
Natomiast jeŜeli rolnik dokonuje podziału nieruchomości                           
na kilkanaście działek , to wiadomo, Ŝe dokona obrotu. Nie moŜe                
na tym procederze tracić gmina, jeŜeli jest moŜliwość pozyskania 
dodatkowych środków. Wydawanie decyzji o warunkach zabudowy                
i zagospodarowania terenu proszę traktować jako coś zastępczego               
w momencie, kiedy nie ma planu, a spełnione są inne warunki prawne, 
gdzie ktoś moŜe podjąć proces inwestycyjny.  
W uchwale tej proponuję ustalenie stawki w maksymalnej wysokości 
jaką dopuszcza ustawodawca. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do Pani Wójt w zakresie  przedstawionego projektu uchwały. 

  
 
Ryszard Molenda Sołtys wsi Dębina 
- myślę, Ŝe ta uchwała nie dotyczy miejscowości  Dębina. 

 
 

Anna Sobczuk _-  Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- wniosek , o którym  mówi  Pan Sołtys , na dzień dzisiejszy dotyczy 
nielegalnego podziału działek i nie moŜe być zaakceptowany. JeŜeli 
jakakolwiek osoba wystąpi o wydanie warunków zabudowy                              
i zagospodarowania terenu , to otrzyma decyzję odmowną poniewaŜ             
są to tereny, na których technicznie nie moŜna przeprowadzić sieci              
wod. – kan. . Wniosek zostanie przesłany do nadzoru budowlanego, 
Sanepidu i organów ścigania z uwagi na podejrzenie przestępstwa. 
 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie   podj ęła 
Uchwał ę Nr IX/95/2007 stanowi ącą załącznik Nr 24                       
do niniejszego protokołu. 
 

 
 
Ad. 7.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 

 
 

              Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzieliła Pani Wójt. 
 
 

Odpowiedź na zapytanie radnego Henryka Tomaszewskiego 
-w sprawie udroŜnienia rowu Przewłockiego. 
 
 
Nie mogę kwestionować uprawnień osób wykonujących projekty,                
które odpowiadają za poprawność sporządzonej dokumentacji. 
Wszyscy wiemy, Ŝe Przewłoka IV jest terenem z wysokim 
poziomem wód opadowych o zróŜnicowanych poziomach.  Nie 
mam Ŝadnej wątpliwości, Ŝe realizacja zdania pn. „odwodnienie” 
jest konieczne, aby był przeprowadzony dalszy proces inwestycyjny 
polegający  na powstawaniu budynków mieszkalnych, pensjonatów 
i hoteli  itp. Na dzień dzisiejszy posiadamy pozwolenie wodno – 
prawne, które pozwala nam odprowadzać wody do Kanału 
Przewłockiego. Nie odpowiadam, za stan techniczny Kanału 
Przewłockiego w granicach administracyjnych miasta Ustki. 
Problem ten zgłosiłam Burmistrzowi. Na dzień dzisiejszy Kanał 
Przewłocki leŜący  w granicach administracyjnych miasta Ustki  
stanowi własność miasta Ustki. Całość prac konserwacyjnych 
naleŜy do zadań miasta Ustki. 
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Odpowiedź na zapytanie Józef Odnoczko Sołtysa wsi Zaleskie 
1. – na polnej gminnej drodze zarwał się przepust.  Brak jest  dojazdu              

do pól.  
 
Przyjmuj ę wniosek do realizacji i w miarę moŜliwości finansowych 
zadanie będzie realizowane.  
 
 
2. – co dalej z kanalizacją  w Zaleskich. Czy będzie rozpoczęta w tym 

roku. 
Kanalizacja Zaleskie - etap II ,  Machowino – etap I  oraz Starkowo 
-  w trakcie opracowania jest studium wykonalności kanalizacji.  
Wstrzymanie realizacji zadania jest uwarunkowane przepisami, 
których obecnie nie ma, a na które czekamy by określiły 
moŜliwości pozyskiwania środków zewnętrznych. Mam nadzieję , 
Ŝe pod koniec roku lub w pierwszym kwartale roku przyszłego 
ukaŜą się stosowne przepisy i wówczas w 2008 roku rozpoczniemy 
inwestycje. 

 
 

Radny Henryk Tomaszewski 
- jeŜeli miasto Ustka  nie będzie miało dobrej woli by konserwować 
kanał Przewłocki , to będzie woda na łąkach. Musi być droŜność rowu 
od jego początku do końca poniewaŜ roboty odwodnieniowe nie będą 
miały sensu.  
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- realizacja kaŜdego  zadania na terenie tej gminy budzi wątpliwości                
i kaŜdy jest lepszym specjalistą od tych , którzy planują , wykonują          
i pod swoimi uprawnieniami się podpisują. Nie chciałabym 
polemizować            z radnym w tym zakresie. JeŜeli w czyjejś gestii 
leŜy obowiązek udroŜnienia  odcinka , to będziemy podejmować takie 
działania , by ten obowiązek był zrealizowany. 

 
 
Ad. 8.     Wolne wnioski i informacje.  
  

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy  
-  przedstawił informację dot. korespondencji przychodzącej do Biura 
Rady w okresie międzysesyjnym od dnia od dnia  15 czerwca 2007               
do dnia 23 sierpnia 2007 tj. : 
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1. W dniu 20-06-2007  wpłynęła skarga Państwa /* wyłączenie jawności           
na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność 

osób / do Wojewódzkiego Sądu Administracyjn ego                            
za pośrednictwem Rady Gminy na Uchwałę Rady Gminy Ustka          
Nr XXXVIII/384/2006 z dnia 29 września 2006 w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego       
dla części terenów połoŜonych w okolicy miejscowości Duninowo, 
Pęplino w Gminie Ustka.  
Przedmiotową skargę przekazałem na Komisje Rady celem 
zapoznania. 

 
2. W dniu 25-06-2007 r z Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego  wpłynęło doręczenie odpisu pisma 
skarŜących  : /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie                    
do informacji publicznej ze względu na prywatność osób /. Reprezentowanych  przez 
Kancelarię Radcy Prawnego /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby /. 
Przedmiotem skargi jest uchwala Rady Gminy Ustka                    
Nr XXXVIII/384/2006 z dnia 29 września 2006 w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego        
dla części terenów połoŜonych w okolicy miejscowości Duninowo, 
Pęplino  w Gminie Ustka. 
Przedmiotową skargę przekazałem na Komisje Rady celem 
zapoznania. 

 
3. W dniu 28-06-2007 z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

wpłynęło postanowienie wraz    z uzasadnieniem  sprawy                   
ze skargi /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osób /  na Uchwałę Nr XXXVIII/385/2006 
Rady Gminy Ustka  w przedmiocie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego o odrzuceniu skargi. . 
Niniejsze postanowienie skierowałem na Komisje celem 
zapoznania. 

 
4. W dniu 28-06-2007 wpłynęło pismo Pomorskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w Gdańsku dotyczące uchybień w Uchwale Rady 
Gminy Ustka Nr VIII/68/07 z dnia 15 czerwca 2007 w sprawie 
załoŜenia Stowarzyszenia Słupskiego Banku śywności                              
i finansowania jego zadań. 
W dniu 04 czerwca  przesłałem wyjaśnienia Pani Wójt                     
w przedmiocie sprawy. 
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5. W dniu 18-07-2007 wpłynęło pismo Zrzeszenia Kaszubsko 
Pomorskiego  w sprawie udzielenia informacji ilu jest w Radzie 
przedstawicieli społeczności kaszubskiej i jakie pełnią funkcje               
oraz czy Wójt  jest  przedstawicielem tej społeczności. 
W dniu 25 lipca 2007 r.  udzieliłem odpowiedzi, iŜ nie posiadam 
informacji, by kto ś z radnych był przedstawicielem społeczności 
kaszubskiej oraz, Ŝe  Pani Wójt nie jest przedstawicielem                    
tej społeczności. 

  
6. W dniu 26-07-2007 z Regionalnej Izby Obrachunkowej wpłynęło 

wystąpienie pokontrolne  dotyczące kontroli obejmującej lata 2003 
– 2006. 

 
7. W dniu 23-08-2007  wpłynął list do samorządowców - Raport 

2006 „O naprawie sytuacji mieszkaniowej”. JeŜeli ktoś jest 
zainteresowany, to niniejszy Raport  znajduje się  w Biurze Rady                 
i moŜe być przekazana kserokopia. 

 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- na Komisje Rady zostało przekazane pismo w sprawie zajęcia 
stanowiska w zakresie zasad budowy sieci kanalizacyjnej                             
i wodociągowej przez inwestorów innych niŜ Gmina Ustka                           
i nieodpłatne przekazywanie ich na własność Gminy Ustka. Opinie 
Komisji są pozytywne . W związku z powyŜszym poddaję pod 
głosowanie : 
 
 
- Stanowisko Rady Gminy Ustka z dnia 24 sierpnia 20 07 roku 
w sprawie zasad budowy sieci kanalizacyjnej                                
i wodoci ągowej przez inwestorów innych ni Ŝ Gmina Ustka              
i nieodpłatne przekazywanie ich na własno ść Gminy Ustka. 
 

Głosowało  - 15 
  

Za    - 15 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie  podj ęła 
w/w stanowisko zgodnie z zał. Nr 25 do niniejszego 
protokołu.  
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Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- Pani Wójt przekazała następujące informacje: 
 
1. -  zwróciła się z prośbą do Sołtysów . Z niektórych miejscowości 

dochodzą do mnie głosy ,  dlaczego nie realizuję swojego programu 
wyborczego i nie spotykam się z mieszkańcami poszczególnych 
miejscowości. Szanowni Państwo, to wy jesteście organem , który 
ma uprawnienia zwołania Zebrania Wiejskiego. Bardzo proszę                          
o realizację Statutu i przynajmniej raz w roku doprowadzić                          
do  Zebrania Wiejskiego. Proszę, by juŜ opracowywać 
harmonogram zebrań nawet w tych miejscowościach, gdzie juŜ 
uczestniczyłam w zebraniach  z uwagi na to, iŜ na przełomie 
wrzesień- październik chcielibyśmy utworzyć plany odnowy 
miejscowości. Plan taki musi być przyjęty przez zebranie Wiejskie, 
by później przedłoŜyć do zatwierdzenia Radzie Gminy celem 
aplikowania o środki zewnętrzne. 

 
2. – bardzo proszę , Ŝeby tegoroczne obchody Dni Seniora nie skupiły            

się w jednym miesiącu poniewaŜ nie moŜliwe byłoby moje 
uczestnictwo i by nie było zarzutów, Ŝe w jednych miejscowościach 
uczestniczyłam, a w innych nie. Chciałabym spotykać                               
się ze wszystkimi, którzy tego oczekują.  

 
3. – chciałabym stwierdzić z ogromną satysfakcją, Ŝe na terenie Gminy 

Ustka nie ma bezrobocia. Na dzień dzisiejszy trafiają do mnie oferty 
pracy i z terenu gminy nie ma chętnych . Oczywiście , w tym 
momencie to jest Ŝart. Mówię , o tym dlatego,  ten temat powinien 
być poruszany przez radnych i sołtysów w swoich miejscowościach. 
Proszę Państwa, nie moŜe być takiej sytuacji, Ŝe stoją kolejki                    
do Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej po zasiłki. Są to równieŜ 
środki gminne, które nie są przekazywane na inwestycje lecz                    
na zasiłki. Nie wiem, z jakich powodów są te kolejki, być moŜe                   
z braku zaradności ludzi, braku moŜliwości pozostawienia bez 
opieki dziecka, itd. Bardzo proszę o zwracanie uwagi, kto 
przychodzi  po zasiłki. Oczekuje współpracy z tymi jednostkami,  
radnymi  i sołtysami. 

 
4. – w tym roku organizujemy doŜynki o charakterze gminno – 

powiatowym  w miejscowości  Pęplino. Wszyscy radni i sołtysi 
otrzymają imienne zaproszenia na doŜynki. Proszę te miejscowości, 
które będą wystawiały do konkursu wieńce doŜynkowe  o kontakt         
z Urzędem poniewaŜ jest moŜliwy dowóz  wieńców, ale wyłącznie            
w sobotę.  
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W niedzielę, wykonujący wieńce będą musieli zadbać o transport              
we własnym zakresie. 
Podczas doŜynek zostanie ogłoszony konkurs  na „ Najpiękniejszą 
Wieś”. Przez niektóre miejscowości trochę źle zostały zrozumiane 
moje intencje,  poniewaŜ ogłaszając ten konkurs miałam w zamiarze  
integrować mieszkańców i by były to pierwsze kroki nawet               
do działań zmierzających do wspólnego pozyskiwania środków 
zewnętrznych w ramach odnowy wsi, gdzie element zaangaŜowania 
mieszkańców jest waŜny. Nie moŜe być tak, Ŝe wieś staje                   
do konkursu tylko finansami i rękoma Gminy. Ja oczekuję pełnej 
współpracy . 
 

5. – sprawa ewentualnych zniszczeń majątku gminy. Jeszcze nie 
zdarzyło się doprowadzić do wykrycia sprawcy  jakiejkolwiek  
dewastacji majątku gminnego. Wszystkie zgłaszane przez nas 
sprawy organom ścigania są umarzane.  Bardzo proszę o zwrócenie 
większej uwagi   na  majątek gminny bo jest on wspólnym dobrem., 
on jest wspólnym dobrem. Proszę o poparcie działań zmierzających 
do ukarania wandali. Zamiast inwestować i iść do przodu zmuszeni 
będziemy stać w miejscu i nieustannie remontować niszczone 
mienie. JeŜeli wieś nie pomoŜe wykryć sprawcy , nie otrzyma 
Ŝadnej pomocy  na modernizację. 

 
6. – na poprzedniej Sesji informowałam, Ŝe nie mogę ogłosić w BIP 

protokołu pokontrolnego Regionalnej Izby Obrachunkowej z uwagi       
na brak moŜliwości  technicznych.   Pomimo negatywnej 
odpowiedzi inspektorów RIO ze Słupska o przekazanie protokołu na  
nośnikach , wystąpiłam do Prezesa Regionalnej Izby 
Obrachunkowej  o dostarczenie  protokołu w wersji elektronicznej. 
Prośba nasza została spełniona i obecnie protokół wraz                            
z zaleceniami pokontrolnymi znajduje się w Biuletynie Informacji 
Publicznej. Dzisiaj udzielę odpowiedzi do RIO  na zalecenia 
pokontrolne.  
W najbliŜszym czasie informacja ta równieŜ zostanie umieszczona             
na stronie internetowej w BIP. 

 
 

Halina Smalcerz Sołtys wsi Charnowo 
- kto ma udroŜnić rów w Charnowie, który został zasypany przez Firmę 
zakładającą oświetlenie. 
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Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- proszę źle tego nie odebrać, ale w porządku obrad jest punkt 
interpelacje i zapytania i proszę na przyszłość w tym punkcie zadawać 
pytania. 
 
 
Ryszard Molenda Sołtys wsi Dębina 
1. – kto sfinansuje zjazd z drogi powiatowej Dębina – Poddąbie – 

Machowinku na drogę  gminną  do działki  Nr 80/15  
 

2. – proszę wziąć pod uwagę, Ŝe  działka Nr 12/2  nie nadaje się                 
na działki pod zabudowę . 

 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- powtórzę to samo co Pani sołtys. Dzisiaj zezwalam po raz ostatni,              
by w tym punkcie udzielono odpowiedzi. Punkt , gdzie zadajemy 
pytania to punkt interpelacje i zapytania. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy Ustka 
- proszę o podejście do mnie po Sesji celem spisanie numerów działek 
poniewaŜ nie potrafię w tej chwili udzielić stosownej odpowiedzi. 
W informacji międzysesyjnej czytałam, co do których zjazdów 
jesteśmy inwestorem. Musimy przeprowadzić wizję lokalną, aby 
stwierdzić kto  inwestuje. 
W sprawie zasypanego rowu w Charnowie , to jeŜeli zasypany był 
przez Firmę to Firma powinna go udroŜnić. Sprawą się zajmiemy. 

 
 

Ad. 9.     Zakończenie obrad.  
 
 
 Wobec zrealizowania porz ądku obrad Przewodnicz ący Rady 

Gminy o godz. 11 05  zamknął IX Sesję Rady Gminy Ustka. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 Protokołowała                 PRZEWODNICZĄCY RADY

     
 GraŜyna Frankiewicz          /-/    Waldemar Gąsiorski 
 


